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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 20 juni 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen Gemeentebelangen over gevolgen 

natuurdoelanalyses
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 16 mei 2023 heeft de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke 
vragen gesteld over de gevolgen van de natuurdoelanalyses.

De inleiding, vragen en antwoorden ziet u hieronder. 

Gemeentebelangen Hoogeveen e.o. maakt zich zorgen over hoe de 
provincie omgaat met de natuurdoelanalyses. Het lijkt erop dat de 
spelregels tijdens de wedstrijd worden veranderd en dat de regels per 
provincie anders worden uitgelegd. 
 
Gemeentebelangen heeft de brief van de provincie aangaande de 
natuurdoelanalyses ontvangen en tot zich genomen. Wij verbazen ons zeer 
over het feit dat deze brief, en de regels die hierin vermeld staan, ook 
effect hebben op al reeds lopende vergunningprocedures. We vragen ons af 
waarom lopende procedures niet worden gerespecteerd. Het zal de 
provincie sieren om op deze manier te handelen. Is het niet onbehoorlijk 
om een bedrijf waarmee je 2,5 jaar lang in voorbereiding bent, en waarvan 
de ontwerpvergunning wordt gepubliceerd, op deze manier te moeten 
teleurstellen. Gemeentebelangen is voor een transparant en behoorlijk 
bestuur.

1: Hoeveel plannen raakt dit nu en in de nabije toekomst?

We zijn momenteel als gemeente bezig met een inventarisatie van de 
plannen en de gevolgen voor deze plannen.

2: Wat doet dit met het vestigingsklimaat in Drenthe en in het bijzonder 
Hoogeveen?

Dat is op dit moment nog niet duidelijk. In het algemeen moeten alle 
mogelijke gevolgen voor Hoogeveense plannen blijken uit bovenstaande 
inventarisatie, besluitvorming van bovenliggende overheden en 
jurisprudentie. We informeren u deze zomer over de stand van zaken van 
de inventarisatie.

3: Wat is het effect op de doelstelling van de gemeente en de provincie om 
te bouwen bouwen bouwen bouwen? 

Zie antwoord op vraag 2.

4: Wat betekent dit voor aanleg voor o.a. de voorzieningen die getroffen 
werden voor Riegmeer, Hollandscheveld en de Buitenvaart?

Zie antwoord op vraag 2.



Pagina 2 van 2

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


